
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Westerveld
Aan het college van B&W
Aan de gemeenteraad

Diever, 30 juni 2020

Geachte heer Jager,

Begin juni hebben we een brief naar organisaties, instellingen en verenigingen in Westerveld 
gestuurd waarin we vragen naar de ervaringen met de coronamaatregelen en de ideeën over steun 
die vanuit de gemeente kan worden geboden. In bijgaand verslag leest u een samenvatting van de 
reacties die we hebben ontvangen. Het verslag bevat ook een aantal aanbevelingen, geïnspireerd 
door de reacties die we ontvingen. Zie de aanbevelingen niet als kritiek op hoe de gemeente en al 
haar medewerkers tot nu toe omgegaan zijn met deze crisis, integendeel. De toon van de reacties die 
wij hebben ontvangen over het gemeentelijk handelen was overwegend positief. Dat doet volgens 
ons ook recht aan al die medewerkers van onze gemeente die keihard en heel enthousiast bezig zijn 
(geweest) om alles zo veel mogelijk in goede banen te leiden. Dat er in deze volstrekt onverwachte 
pandemie fouten worden gemaakt, lijkt onvermijdelijk. Maar het tempo waarin alles is opgepakt 
verdient vooral veel lof. We willen u vragen om de lof van onze fractie over te brengen op alle 
betrokkenen. 

We hopen dat onze aanbevelingen serieus worden bekeken en zijn benieuwd naar uw reactie en die 
van het college.

Met vriendelijke groet,
Namens de fractie van Progressief Westerveld,

Michiel van de Kasteelen,
Fractievoorzitter


